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Nieuwsbrief Protestantske Gemeente De Gaastmar 27 juni 2025 

Is er nog nieuws naast het dorpsfeest? Jazeker! Je kunt je het nauwelijks voorstellen, zo tussen de 
kinderspelen en de bonte avond in, maar er gebeurt nog meer in het dorp. 

De toekomst van de pastorie 

De pastorie is van belang voor het hele dorp. Daarom bestaat de werkgroep die zich over de 
toekomst van de pastorie buigt niet alleen uit kerkrentmeesters, maar ook uit anderen uit het dorp. 
Nu de pastorie leeg is, moeten we beslissen wat we gaan doen. Wel of niet verbouwen? Verkopen, 
verhuren? De werkgroep heeŌ een advies geschreven, dat in de kerkenraad en in een bijeenkomst 
van kerkleden vorige week enthousiast is ontvangen. Het voorstel is: 

 
 

 

‘Onderzoek de mogelijkheden om via een verbouwing de 
pastorie te splitsen in twee delen; links en rechts van de gang, 
ook boven. Creëer twee moderne woningen, één voor de 
verhuur en één voor de verkoop’.  
 
Dat onderzoek gaat Ɵjd kosten, want er komt veel bij kijken. 
Bouwkundig, financieel, vergunningtechnisch. Maar we gaan er 
vol energie mee aan de slag en waarschijnlijk wil de werkgroep 
zich blijven inzeƩen. Daarvoor nu alvast veel dank! 

 
 
 
 

 

We vinden het een verrassend plan, dat meerdere problemen 
tegelijkerƟjd op kan lossen. Dat zit zo.  
 Als we de hele pastorie zouden verkopen, levert dat geld 

op, maar dan zijn we wel ons bezit kwijt. Bovendien kunnen 
alleen meer vermogende mensen het pand kopen en dat is 
niet iets dat de kerk nastreeŌ.  

 Als we de hele pastorie zouden verhuren, heeŌ dat als 
grote nadeel dat de verbouwing die ook dan nodig is, meer 
geld kost dan de kerk heeŌ. Bovendien zal de huur na 
verbouwing ook alleen te betalen zijn voor meer 
vermogende mensen.  

 Door het pand te splitsen in een verkoopdeel en een 
verhuurdeel kunnen we de opbrengst van het verkoopdeel 
gebruiken voor de verbouwing, ook van het huurdeel. En 
we creëren betaalbare woningen. Twee woningen zelfs, 
waarmee we dus ook twee woningzoekende huishoudens 
helpen. 

 
Wat gebeurt er met de pastorie zo lang het onderzoek loopt? Ook daarover is nu duidelijkheid. 
Vanuit onze maatschappelijke verantwoordelijkheid gaan we in overleg met een gezin hier in 
Gaastmeer, dat binnenkort zonder woonruimte zit en dat ondanks alle inspanningen niets nieuws 
kan vinden. Nee, ik noem geen namen, dat hoort niet, maar ik vermeld wel dat we praten over 
Ɵjdelijke beschikbaarheid van een jaar. En daarna kan hopelijk de verbouwing starten! 
 

 

De pastorie is op zich degelijk gebouwd en onderhouden, maar 
op het gebied van bijvoorbeeld isolaƟe/verwarming en keuken 
moet er – nog los van de splitsing - wel iets gebeuren. Het pand 
is van 1875! Wist u trouwens dat op dezelfde plek al veel eerder 
een pastorie stond? Op de foto een plaƩegrond uit 1701. 
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Tintetsjinst zondag 28 juni 

Zondagochtend sluiten we het dorpsfeest af met een 
feestelijke tentdienst. Het thema van het dorpsfeest is 
’80 jaar dorpsfeest’ en de dienst sluit daarbij aan met 
het thema ‘Ɵden hawwe Ɵden’. Een dienst voor 
iedereen. 
 
Voorganger is natuurlijk dorpspastor Ludwine Andel, en 
de dorpsfanfare Concordia zorgt voor de muzikale 
begeleiding, ook al hebben sommigen dan zware 
feestdagen achter de rug.  
De dienst begint om 11.00 uur, maar dan is de koffie al 
op. Kom dus een half uurtje eerder, dan drinken we 
gezellig met elkaar koffie. U aangeboden door de kerk, 
net als de begeleidende koek. Welkom! Vergeet de 
collectes voor Moldavië en onze kerk niet. 
 
O ja, en volgende week dienst op Sânfurd, in het kader 
van ‘Oudega en Gaastmeer bloeien’. Start om 10.30 uur 
met koffie. 

 

 

 

Neeltje Wiebrig Ykema: slagge! 

 

 

Vorige week meldden we al dat Wytske, Nynke en 
Annemarije geslaagd waren voor het voortgezet 
onderwijs, en nu heeŌ ook Neeltje Wiebrig Ykema het 
mooie bericht gekregen. U ziet haar achter de kassa van 
de Dagwinkel, met in haar hand het cerƟficaat ‘Werken 
in de supermarkt SVA2’. Daarmee sluit Neeltje het 
voortgezet onderwijs af. Na de vakanƟe gaat ze naar 
Firda, voorheen Friesche Poort. Ze heeŌ gekozen voor 
de richƟng ‘Winkel’. Want werken in een winkel, dat is 
echt haar ding. Overbodig te zeggen dat Rudi, Lars en de 
andere medewerkers van de Dagwinkel supertrots zijn. 
Natuurlijk brengt Ludwine haar net als de anderen een 
oorkonde met aƩenƟe. 

 

De luidklok 

 

Onze luidklok is Ɵjdelijk buiten dienst. Hij staat zo lang op een 
balk. Rechts kunt u nog de hamer zien die normaal gesproken de 
klok tot klinken brengt. Over een poosje is het mechanisme 
gerepareerd en zal de klok weer slaan en luiden. Dan gaat het 
luiden veel gemakkelijker en komt er zelfs een mogelijkheid voor 
automaƟsch luiden. 
 
Mocht u binnenkort op vreemde momenten klokgelui horen, dan 
is er – waarschijnlijk – geen storm of overstromingsgevaar, maar 
dan wordt het nieuwe mechanisme getest.  
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Spreek van de week 

Bij de foto van de luidklok zat ook een foto van 
het uurwerk. Dat uurwerk is nog gewoon intact, 
en daarom kunt u nog steeds de Ɵjd aflezen op 
de klok, ook al slaat hij niet meer.  
Die constatering vond ik zo mooi dat hij deze 
week de spreek van de week is: 
 
De klok staat sƟl, maar het uurwerk loopt. 
 
Ik vertaal dat als ‘je kunt je kop in het zand 
steken zodat je dingen niet hoort en ziet, maar 
die dingen gebeuren wel gewoon…’ 

 

 

 

Terugblik Overstapdienst  

 

Vijf kinderen uit groep acht, 
aŅomsƟg uit Oudega en 
Gaastmeer, namen vorige 
week deel aan de 
Overstapdienst op Sânfurd.  
Een mooie dienst met 
prachƟge wensen van de 
ouders voor hun kinderen, en 
met muziek van het 
jeugdkorps De Notenkrakers, 
ook met inbreng vanuit 
Gaastmeer!  
Nogmaals veel zegen op jullie 
levenspad gewenst allemaal. 

 
 
 

 

 

Terugblik jubileum Liuwedaem 

 

Volgens mij zijn we hier goed in feestvieren, 
want ook het jubileumconcert van Liuwedaem 
vorige week vrijdag was erg geslaagd. Zang van 
Catharina, Friersk en anderen, en een fleurig 
optreden van Concordia zorgden voor een 
heerlijke avond. Het publiek kwam in sloepen 
aangevaren en deinde mee op de muziek, wat 
er soms heel griezelig uitzag. Liuwedaem feesƩe 
het hele weekend nog door, begreep ik. En nu 
weer 50 jaar wachten op het volgende jubileum. 

 

Tot slot 

Veel plezier straks met de bonte avond en tot de volgende nieuwsbrief! Anneke van Mourik 


